
 

 

 

Artikel 44 vragen Beter voor Rijswijk. 

1 augustus 2024 

 

Vragen over Gehandicaptenkaart GKP B/P. 

 

Tot Beter voor Rijswijk heeft zich Mevrouw A. B gewend. (naam, adres, in bijlage vermeld, 
maar niet voor publicatie). 

In verband met de verslechterde gezondheid van de 74 jarige mevrouw B  heeft na een 
uitgebreid onderzoek via de WMO de beschikking gekregen over een traplift omdat zij niet 
meer in staat is om naar de badkamer en slaapkamer te gaan. Deze situatie zal helaas 
voortduren. 

Mevrouw B heeft eveneens bij de gemeente Rijswijk een invalidekaart aangevraagd. 

Voor de noodzakelijke keurig werd zij, door de gemeente verwezen naar Salude, vestiging 
aan het Oosteinde 137 te Voorburg. Deze vestiging is echter nauwelijks toegankelijk voor 
gehandicapten.  

Vraag: Is het handig, vanwege de beroerde bereikbaarheid hier gehandicapte Rijswijkers 
hier naar toe te verwijzen? 

 

Vraag: Mogen inwoners ook naar andere artsen, niet zijnde de eigen huisarts, voor een 
onderzoek?  

Zo nee, waarom niet? 

 

Tijdens het onderzoek, waar zijn 152 euro voor moest aftikken, kreeg zij van een 
keuringsarts te horen dat een gehandicaptenkaart van 3 of 5 jaar zeker gerechtvaardigd zal 
zijn. 

Naderhand kreeg zij het bericht dat de kaart kon worden opgehaald in het Huis van de Stad, 
in wederom een piep klein kamertje waar zijn in de rolstoel niet normaal kon binnen komen. 

Na ontvangst bleek dat de gehandicaptenkaart maar voor een jaar geldig werd verstrekt. 

 



Vraag: Kunt u uitleggen waarom is afgeweken is van het advies van de arts die haar heeft 
onderzocht? 

Bij een jaarlijkse afgifte moet er namelijk iedere keer een herkeuring plaatsvinden tegen 
betaling van 152 euro (prijs 2024)? Daar profiteert alleen Salude van en het kost mevrouw B 
veel geld, tijd en moeite dit commerciële doktersbedrijf op redelijke wijze te bereiken.  

 

Vraag : Bent u bereid de verstrekte invalidekaart te vervangen voor een kaart met een 
langere geldigheidsduur? Het kan toch niet zo zijn dan mevrouw ieder jaar, tegen betaling 
door de molen moet terwijl zij geen perspectief heeft op genezing? 

 

Met belangstelling zien wij uw antwoorden c.q. oplossing tegemoet,  

 

 

 

 Alice Prenger 

Raadslid Beter voor Rijswijk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


